
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 639
Vil ministeren beregne, hvad effekten på arbejdsudbuddet og de offentlige finanser vil
være af en lempelse af ejendomsværdiskatten, umiddelbart efter at boligskattereformen
er fuldt indfaset? Der bedes regnes på 6 scenarier, hvor det direkte provenutab fra
ejendomsværdiskatten er henholdsvis 1, 2, 3, 4, 5 og 6 mia. kr. (2021-niveau). I alle 6
scenarier skal de to satser i ejendomsværdiskatten (0,55 pct. og 1.4) sænkes parallelt
(f.eks. begge halveres).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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